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نظر به اینکه پرونده شــا به اتهام ذیل در دســتور کار 
هیأت بدوی رســیدگی به تخلفــات اداری کارمندان 
ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای می باشــد، 

لذا مقتضی اســت ظرف مدت 10 روز از تاریخ رؤیت این برگه، دفاعیه 
کتبی خود را به انضام مدارک لازم به این هیأت به نشانی: تهران- بلوار 
کشــاورز- خیابان فلسطین جنوبی- خیابان دمشق- شاره17- طبقه 

چهارم تسلیم نمایید.
عباسعلی بنی اسدی

رئیس هیأت بدوی رسیدگی
به تخلفات اداری کارمندان

مــوارد اتهــام: ارتــکاب تخلف پیرامون نامه شــاره 5072/م س مورخ 
1402/10/18 مدیرکل منابع انســانی، پشــتیبانی و رفاه ســازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای منضم به نامه شاره 1402/08/21 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان خوزســتان و ســوابق 

پیوستی آن؛ 
موضــوع: غیبــت های مکــرر و عدم حضور در محــل خدمتی از تاریخ 
1401/03/16 تا زمان اعلام به هیأت که با بند )29( ماده )8( قانون 

رسیدگی به تخلفات اداری، مبنی بر غیبت غیر موجه منطبق است.
تذکر: چنانچه ظرف مدت 10روز دفاعیه کتبی خود را تسلیم ننائید 
هیــأت طبــق مــاده 18 آیین نامه اجرایی قانون رســیدگی به تخلفات 
اداری عمــل خواهــد کــرد. چنانچه نیاز به رویت پرونده می باشــد می 
توانیــد ضمــن هاهنگی به دبیرخانه هیأت بدوی مراجعه و محتویات 

پرونده را مشاهده نمایید.
شناسه آگهی : 1700799
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پنالتی پرسپولیس صحیح نبود
در هفته بیست و چهارم لیگ برتر فوتبال پرسپولیس 
تهران موفق شــد با گلهای دانیال اســماعیلی فر ، 
عیسی آل کثیر و محمد حســین کنعانی زادگان 
صنعت نفت آبادان را ۳ بر صفر شکســت دهد اما 
مورد قابل بحث پنالتی پرسپولیس بود که از پشت 
به دست مدافع نفت خورد و عمدی نبود اما داور به 
نا حق آن را پنالتی اعلام کرد تا آه از نهاد آبادانی ها 

برخیزد

استقلال ملاثانی میزبان
 سپاهان اصفهان

این هفته تیم خوب استقلال ملاثانی در جام حذفی 
کشور میزبان ســپاهان اصفهان ست دیدار سخت 
و تماشــایی که قطعا خیلی ها برای تماشای آن به 
ورزشگاه تختی اهواز خواهند رفت ، استقلال ملاثانی 

تنها نماینده فوتبال خوزستان در جام حذفی ست

پرسپولیس برزیلته
بعد از باخت ۳ بر صفــر صنعت نفت آبادان مقابل 
پرســپولیس تهران تماشاگران آبادانی که سخت از 
نتیجه به دســت آمده دلخور بودند از فرط ناراحتی 
شعار پرسپولیس برزیلته را ســر دادند تا به نوعی 

اعتراض خود را به نفتی ها نشان داده باشند

ورزش آموزشگاه های خوزستان 
را جدی بگیریم

در بحث ورزش آموزشــگاهی خانم مریم یوســفی 
دبیر مدرسه شهید عباسپور ناحیه دو اهواز به بیژن 
خدادادوند دبیر سرویس ورزشی روزنامه جهان اخبار 
عنوان نمود : ورزش آموزشــگاهی بسیار مهم ست 
بطوریکه هر وقت که باشگاه های خوزستانی توجه 
به ورزش آموزشگاهی داشتند همیشه صدر جدول 
بودند و هر زمان که بی توجهی کردند مثل الان در 
ته جدول دست و پا می زدند ، در این زمینه فرشته 
گراهی دیگر دبیر مدرسه شهید عباسپور ناحیه دو 
اهواز عنوان نمود : مدیرکل ورزش خوزستان باید با 
نشســتی که با مدیران باشگاه های خوزستانی دارد 
آنان را به ســمت ورزش آموزشگاهی بیاورد تا این 
چنین شــاهد از بین رفتن غرور ورزش خوزستان 
نباشیم انشاا... در شماره های آینده راجع به این مورد 

گذارش هایی تهیه خواهیم نمود

بازی استقلال ملاثانی و سپاهان را در 
ورزشگاه غدیر اهواز برگزار کنید

این هفته اســتقلال ملاثانی در جام حذفی میزبان 
سپاهان اصفهان ست اما ای کاش مسئولان ورزش 
خوزســتان دســتوری دهند تا این دیدار مهم در 
ورزشــگاه غدیر اهواز که به مراتب بهتر از ورزشگاه 
تختی اهواز ست برگزار شود ورزشگاهی با گنجایش 
بیشــتر و بین المللی که می توانــد آبروی ورزش 
خوزستان را حفظ نماید قطعا برای این دیدار خیلی 
ها به ورزشــگاه خواهند آمد دیداری که قطعا یک 

برنده خواهد داشت.

کار بزرگ استقلال خوزستان
 در سیرجان

لاجوردی پوشــان استقلال خوزستان در سیرجان 
دســت به کار بزرگی زدند و موفق شدند گل گهر 
این شهر را ۲ بر ۲ متوقف نمایند استقلال خوزستان 
با این یک امتیاز تا حدودی وضع خود را در جدول 
لیگ برتر سامان بخشیدند اما استقلال خوزستان در 
ادامه باید بتواند از حریفان نتیجه بگیرد تا در لیگ 

برتر بماند کاری سخت اما شدنی.

آرشا اهواز در اندیشه قهرمانی

تیم خوب امید آرشــا اهواز یکی از تیم های خوب 
فوتبال خوزســتان ســت که با ارائه بازی های زیبا 
در اندیشــه قهرمانی نیز هســت. امیدهای آرشا با 
صدرنشــینی مقتدرانه خود و سرمربیگری حمید 
گله داری به همــراه امین عیدی پور، احمد بوعذار 
و علیرضا گله داری مدعی اصلی قهرمانی مسابقات 

امیدهای لیگ برتر استان می باشند.

خلیلی: پرسپولیس پا به پای استقلال 
پیش می رود

مدیر آکادمی باشگاه پرسپولیس می گویید امیر رضا 
رفیعی با قراردادی ۱۰۰ میلیون تومانی به این تیم 
آمده است.محسن خلیلی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
پیروزی ۳ بر صفر پرسپولیس برابر میزبانش صنعت 
نفت آبادان در هفته بیست وچهارم لیگ برتر فوتبال 
ایران، اظهار کرد: چند هفته ای است که پرسپولیس 
فرم بسیار خوبی دارد و بازی های خوبی به نمایش 
می گذارد. البته در دیدار برابر گل گهر پرسپولیس  در 

نیمه دوم خوب کار نکرده بود.

برد عالی برای پرسپولیس به دست آمد/ 
بازیکنانم عالی کار کردند

ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس با ابراز رضایت از عملکرد 
تیمش در دیدار برابر صنعت نفت و پیروزی پرگلی که کسب 
کرده است، گفت: بازیکنانم در این دیدار واقعا عالی کار کردند 

و از آنها رضایت دارم.
به گزارش خبرنگار مهر، دیدار تیم های فوتبال پرســپولیس و 
صنعت نفت آبادان از ساعت ۱۹ امروز پنجشنبه در ورزشگاه 
تختی آبادان برگزار شــد که با پیــروزی ۳ بر صفر میهمان 
سرخپوش همراه بود. دانیال اسماعیلی فر )۷(، عیسی آل کثیر 
)۶۶( و محمدحســین کنعانی زادگان )۷۱( برای پرسپولیس 
گلزنی کردند.اوســمار ویه را پس از این پیروزی در نشســت 
خبری گفت: همــه می دانند که بازی کردن در آبادان چقدر 
برای تیم ها ســخت است. با این حال وقتی تیمی با سه گل 
پیروز می شود و گلی نمی خورد یعنی نتیجه عالی کسب کرده 
اســت. بازیکنانم عملکرد خوبی داشتند و واقعا از آنها رضایت 
دارم.سرمربی سرخپوشان با ابراز خرسندی از صعود تیمش به 
صدر جدول گفت: ما باید دیدار برابر صنعت نفت را با پیروزی 
به پایان می رساندیم که کارمان را انجام دادیم اما باید بپذیریم 
که یک بازی بیشتر از رقیب انجام داده ایم و باید منتظر باشیم.

ویه را در خصوص مصدومیت عالیشاه نیز گفت: امید بازیکن 
خیلی مهمی برای ماســت، خصوصاً در ایــن زمان. امیدوارم 
مصدومیت دشواری نباشد ولی باید منتظر جواب MRI باشیم.

ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس در خصــوص اینکه آیا 
پرسپولیس درخواستی برای اســتفاده از VAR در بازی های 
باقی مانده داشــته اســت؟ گفت: VAR یک روش خوب در 
فوتبال اســت و کمک می کند ولی من از تصمیم باشگاه خبر 
ندارم و هر تصمیمی بگیرند از آن تبعیت می کنیم.اوسمار در 
مورد دیدارهای ســختی که پرسپولیس در ادامه لیگ و جام 
حذفــی دارد گفت: همه بازی ها برای ما مهم هســتند. جام 
حذفی هم خیلی مهم اســت، چون با یک بازی ۹۰ دقیقه ای 
می توانیم به مرحله بعد برویم و به همین خاطر با تمام بازیکنان 

در زمین حاضر می شویم.

کشتی ایران چگونه »آقای« آسیا شد/ امید به 
درخشش در المپیک با »طلا«

تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی ایران در شرایطی با اقتدار 
عنوان قهرمانی آسیا را به خود اختصاص دادند که انتظار می رود 
تا چند ماه دیگر این درخشش در بازی های المپیک تکرار شود.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی کشتی فرنگی امسال هم در 
مسابقات آسیایی عنوان قهرمانی سال گذشته را تکرار کرد. این 
قهرمانی در شرایطی برای فرنگی کاران ایران رقم خورد که ۱۰۰ 
روز دیگــر تا المپیک پاریس زمان باقی مانده و فرنگی کاران در 
مسابقات آسیایی و گزینشی المپیک پیش رو تلاش می کنند 
با ترکیب کامل و کسب ۶ سهمیه راهی پاریس شوند.تیم ملی 
کشــتی فرنگی تاکنون در اوزان ۶۰، ۶۷، ۹۷ و ۱۳۰ کیلوگرم 
کسب سهمیه کرده و این مسابقات هم میدان محک خوبی برای 

سایر کشتی گیران در این فاصله کوتاه تا المپیک بود.
شــاگردان رنگرز در مســابقات قهرمانی آســیا با ترکیبی از 
کشــتی گیران باتجربه و جوان در این میدان آســیایی حضور 
پیدا کردند. نفراتی چون هادی ســاروی، امیــن میرزازاده که 
ســهمیه المپیک را کســب کردند هم حضور داشتند. تیمی 
ایران مقتدرانه و با کســب ۲۰۰ امتیاز به عنوان قهرمانی رسید 
و تیم های قرقیزســتان با ۱۴۴ امتیاز و ژاپن با ۱۴۲ امتیاز دوم 
و ســوم شدند.در وزن ۵۵ کیلوگرم که البته وزن غیر المپیکی 
اســت، پویا دادمرز به این میدان آسیایی اعزام شد. دادمرز در 
مسابقات قهرمانی آسیایی ۲۰۲۳ به مدال طلا رسیده بود و در 
این مسابقات سهم او مدال نقره شد. او در مرحله فینال با ضربه 

فنی مغلوب حریفی از کره شمالی شد.
در وزن ۶۰ کیلوگرم که ســهمیه المپیک پاریس آن توســط 
مهدی محســن نژاد در مســابقات جهانی کســب شده بود، 
امیررضا ده بزرگی اعزام شد. امیررضا در رده نوجوانان و جوانان 
عنوان های قهرمانی زیادی کســب کرده بــود و برای اولین بار 
میدان آسیایی را در رده بزرگسالان تجربه می کرد. او موفق شد 
در این میدان آسیایی به مدال برنز برسد. اعتماد کادر فنی به ده 
بزرگی برای حضور در میدان آسیایی اتفاق ویژه این مسابقات 
بود و می توانند در آینده در این وزن المپیکی سخت روی این 
کشتی گیر حساب ویژه ای باز کنند. ده بزرگی در رده نوجوانان ۲ 
طلای آسیا داشت و این اولین مدال او در رده بزرگسالان است.

در وزن ۶۳ کیلوگرم ایمان محمدی در شــرایطی به مدال برنز 
این مسابقات رسید که ســال گذشته محمدی در این وزن به 

مدال طلای آسیایی رسیده بود. 

خبرخبر

محمود خوراکچی معتقد است تیم فوتسال ایران در دیدار 
برابر افغانســتان بازی منطقی به نمایش گذاشت و به این 
دلیل که همه تیــم ها اصول دفاعی را یاد گرفته اند نمی 

توان بازی های پرگلی را انتظار داشت.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران در نخستین 
دیــدار خود در رقابت های جام ملت های ۲۰۲۴ آســیا به 
مصاف افغانســتان رفت و توانســت با نتیجه ۳ بر یک به 
پیروزی برسد.محمود خوراکچی بازیکن پیشین تیم ملی 
فوتسال و سرمربی کنونی تیم ایرالکو اراک در گفت و گو با 
خبرنگار مهر به بررسی عملکرد تیم ملی در نخستین دیدار 
خود پرداخت و گفت: تیم ملی فوتسال افغانستان به واسطه 
مجید مرتضایی ســرمربی تیم و بازیکنان شاغل در لیگ 
ایران پیشرفت های زیادی نسبت به سال های قبل داشته 
اســت و این مساله باعث شد این تیم با شناخت بالایی از 

تیم ملی ایران پا به این مسابقه بگذارد.

ایران به دنبال آمار و ارقام نبود ◄
سرمربی تیم فوتسال ایرالکو گفت: نوع بازی این تیم نشان 
دهنده این موضوع بود که نمی خواست با تفاضل گل زیاد 
به ایران ببازد و از ســوی دیگر هم تیــم ملی ایران قصد 
داشت طوری بازی کند که هم رقبا نتوانند ما را به خوبی 
آنالیــز کنند و هم به دنبال آمار و ارقامی مانند آقای گلی 
و بهترین بازیکن زمین و بهترین بازیکن جام و مواردی از 
این دست نبودند و این همدلی در داخل زمین نشان داده 
شــد و بازیکن ها برای هم تلاش می کردند و کسی برای 
خودش بازی نمی کرد. با توجه به اینکه مســلم اولاد قباد 
و ســالار آقاپور قبل از این بازی ها دچار مصدومیت شده 
بودند شمسایی از آنها برای دقایق کوتاهی استفاده کرد تا 
این بازیکنان در شرایط مسابقات قرار بگیرند و خوشبختانه 
هر دو بازیکن شــرایط خوب خود را نشــان دادند و بدون 

مشکل و مصدومیت زمین بازی را ترک کردند.خوراکچی 
در خصوص تیم ملی افغانستان گفت: افغانستان به واسطه 
۷ بازیکنی که در لیگ ایران دارد نشــان داد پیشــرفت 
قابل ملاحظه ای نسبت به تورنمنت کافا و دوره مقدماتی 
داشته اند. این تیم نسبت به تورنمنت کافا ۹ تغییر داشته 
اســت. معمولاً در بازی های مقدماتی تیم هایی که جلوی 
ایران بازی می کنند به فکر مســابقات بعدی هســتند و 
می خواهند با کمترین تفاضل گل شکست بخورند و بتوانند 
امتیازات لازم خود را از دیگر بازی ها کسب کنند. افغانستان 
در دفاع خوب و منســجم بود و وقتی ۳ گل جلو افتادیم 
تــلاش کردیم بازی را مدیریت کنیم و حریف هم از روی 
یک ضد حمله به گل رســید. پیروزی در این دیدار حق 

۱۰۰ درصدی ایران بود.

سخت ترین دوره جام ملت ها را در پیش داریم ◄
این کارشــناس فوتسال در خصوص این دوره از مسابقات 
و شکســت تیم ژاپن برابر قرقیزســتان گفــت: این جام 
سخت ترین دوره جام ملت های آسیا است و با نتایجی هم 
که در دور نخســت این بازی ها به دست آمد باید منتظر 
اتفاقات غیرمنتظره ای باشــیم که با تساوی ویتنام برابر 

میانمار و شکست ژاپن از قرقیزستان آغاز شد.
خوراکچــی ادامه داد: یکی از مهمترین دلایلی که در این 
بازی فرصت های زیادی را از دســت دادیم غیبت حسین 
طیبی بود که یکی از مهمترین عناصر تهاجمی تیم ملی 
است. ضمن اینکه نباید فراموش کنیم که فوتسال همچون 
گذشته نیســت و به یک بازی سخت تبدیل شده است و 
دیگر نمی شود بدون کار تاکتیکی و ترکیبی به گل رسید. 
تیم های آســیایی به خوبی اصول دفاعی را یاد گرفته اند 
گلزنی در فوتسال سخت شــده است و طبیعی است که 
در این بازی نتوانستیم گل های زیادی به ثمر برسانیم. اگر 

سال های پیش تیم ها می توانســتند با گل های زیادی به 
پیروزی برسند امروز شاهدیم که با گل های کم و اختلاف 
گل کمی پیروز می شوند. ضمن اینکه نباید فراموش کنیم 
که مجید مرتضایی شناخت خوبی از فوتسال ایران دارد و 

نقاط ضعف و قوت تک تک بازیکنان ما را می شناسد.

تیم ملی کاملاً منطقی بازی کرد ◄

او ادامه داد: نتایجی که در این دوره از مســابقات تا کنون 
دیدیم نشــان از توانایی همه تیم ها اســت. بازی امروز به 
معنای ضعیف شــدن تیم ایران نیست. همانطور که ژاپن 
در دوره قبلی بازی ها در گام نخست برابر عربستان شکست 
خورد اما در نهایت به مقام قهرمانی رسید. افغانستان امروز 
تیم بســیار خوبی بود ولی تیم ما هم به دنبال آمار و ارقام 
نبود تلاش کرد یک بازی منطقی ارائه دهد. تیم ملی ایران 
در فینــال دوره قبل برابر ژاپن ۸۰ درصد مالکیت توپ را 
در اختیار داشــت و موقعیت های گل حدود ۲۰ برابر بود 
اما در نهایت ژاپن پیروز شد.این کارشناس فوتسال گفت: 
در فوتســال اگر تیمی برنده می شود به واسطه قدرتی که 
دارد پیروز می شــود اگر تیمی می بازد به واسطه به دلیل 
قدرت حریفش اســت. امروز دیگر چیزی به نام شانس در 
فوتســال وجود ندارد. قرقیزستان شانسی ژاپن را شکست 
نداد اگر نمی توانســت ۴۰ دقیقه از گل زده خودش دفاع 
کند نمی توانست پیروز شود. بر این اساس فوتسال یکی از 
سخت ترین رشته ها است و اگر موفقیتی حاصل می شود بر 

اساس توانایی بازیکنان و مهارت های کادر فنی است.
محمود خوراکچی در پایان برای تیم ملی آرزوی موفقیت 
کــرد و گفــت: همه ما انــرژی مثبت خــود را به تایلند 
می فرستیم و از به بازیکنان و کادر فنی تیم دست مریزاد 

می گوئیم.

ایران منطقی بازی کرد/ سخت ترین دوره جام ملت ها را در پیش داریم

ســرمربی تیم فوتبال فولاد گفت: متاسفانه 
تیم های خوزستانی اوضاع و احوال مناسبی 
ندارنــد و در این مقطع یکــی از تیم ها باید 
سقوط کند.به گزارش ایسنا، عبدالله ویسی، 
ســرمربی تیم فوتبــال فولاد در نشســت 
خبری پیــش از بازی با مس رفســنجان، 
اظهار کــرد: امتیاز گرفتن در این بازی برای 
مردم خوزستان بسیار مهم و حساس است. 
امیــدوارم بتوانیم با یک بازی شایســته و 
تماشاگر پســند که مردم خوزستان دوست 
دارند فــردا مقابل مس رفســنجان امتیاز 

بگیریم و خودمان را در جدول نگه داریم.
وی افزود: متاســفانه تیم های خوزســتانی 
اوضاع و احوال مناسبی ندارند و در این مقطع 
یکی از تیم ها باید سقوط کند. امیدوارم مردم 
خوزســتان که همین فوتبال را دارند، با این 
فوتبال خوشحال باشند و ما آنها را خوشحال 
کنیم.ســرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان 
خاطرنشــان کــرد: باید وضعیــت تیم های 
خوزســتانی کالبدشکافی شــود و بزرگان 
فوتبال خوزستان درباره این موضوع به یک 
نظر متحد برســند. باید هم اندیشی صورت 
بگیرد و تفکرات خوبی پشت این قضیه باشد.

ویسی گفت: فولاد را دو بار به من دادند که 
هر دو بار بیمار بود. متاسفانه بار اولی که فولاد 
را به من دادند پنجره نقل و انتقالات بســته 
بود و پنج، شش بازیکن جدا شده بودند و در 
هفته چهارم اتفاقات ناگواری برای من افتاد. 
اکنون هم در شــرایطی تیم را به من دادند 
که برای نیفتادن می جنگیم و تمام وجودم را 
می گذارم و از مردم و تمام مسئولان خواهش 
می کنم که نه تنها به مــنِ فولادی بلکه به 
استقلال خوزستان و نفت آبادان هم کمک 

کنند تا اتفاقات ناگواری رقم نخورد.

ســرمربی تیم فوتبــال فولاد خوزســتان 
خاطرنشــان کرد: اکنون بحث بــاز کردن 
مسائل نیست و همه باید متحد باشیم و به 
هم کمک کنیم تا تیم های خوزستانی بیشتر 
از این آسیب نبینند تمام تمرکز من نیز روی 
این موضوع اســت. از همه می خواهم کمک 
کنند تا در پایــان فصل اتفاقات خوبی برای 

فولاد رقم بخورد.
او در پاســخ به این ســوال که چه کسی را 
در شــرایط به وجود آمده برای فولاد مقصر 
می دانیــد؟ گفت: من وقتــی تیمی را قبول 
می کنم باید گذشته را فراموش کنم و نباید 
ســرمربی قبلی را زیر ســوال ببرم زیرا او با 
تفکرات خودش تیم را می بندد و محترمانه 
نیست که درباره تفکرات او صحبت کنم. من 
یا هدایت تیمی را قبول نمی کنم یا اگر هم 

پذیرفتم باید با تمام وجود کار کنم.
ویسی عنوان کرد: فصل گذشته در شرایطی 
به نفت آبادان پیوســتم کــه ۸ امتیاز عقب 
بودیم ولی راجع به سرمربیان قبلی صحبت 
نکردم زیرا زیبنده نیست. باید درباره وضعیت 
تیم های خوزســتانی کالبدشــکافی شود و 
زیبنده فوتبال خوزستان نیست که در بین ۴ 
تیم قعر جدول، ۳ تیم آن از استان خوزستان 
باشــند.او در پاســخ به این ســوال که فراز 
کمالونــد از زمانی که هدایت صنعت نفت را 
پذیرفته است بارها به بد بسته شدن تیمش 
توسط سرمربیان قبلی اشاره داشته اما شما 
اکنون  می گویید سرمربی قبلی مقصر نیست، 
آیا فکر نمی کنید در صورتی که اتفاق ناگواری 
برای فولاد رقم بخورد این اتفاق پای عبدالله 
ویسی نوشته می شود؟ گفت: صد درصد پای 

من نوشــته می شود. من راننده یک اتوبوس 
هستم که شاید با مشکلی مواجه باشد ولی 
رانندگی این اتوبــوس را پذیرفته ام و اکنون 
هم هدایــت فولاد را قبول کردم و باید تمام 
مسائل آن را بپذیرم و با تمام وجود پای آن 
ایستاده ام. مربی و مدیری مقصر نیست و اگر 
هر اتفاق ناگواری برای فولاد رقم بخورد صد 
درصد عبدالله ویسی مقصر است. می گویند 
خداگو با خداجو فرق دارد، حقیقت با هیاهو 
فرق داردـ اینکه بخواهیم مردم را گول بزنیم 
خوب نیست و لطفاً عوام فریبی نکنیم. با تمام 
احترامی که برای همکاران خودم قائل هستم 
باید بگویم یا هدایــت تیمی را قبول نکنید 
یا اگر هم پذیرفتید داســتان درست نکنید.

ویسی افزود: زمانی که به صنعت نفت آبادان 
رفتم ۶ بازیکن جدا شده بود و هیچ بازیکنی 
اضافــه نکردیم اما در ۸ هفته اتفاقات خوبی 
رقم خورد. من از هفته یازدهم نیم فصل اول 
قصد جدایی از صنعت نفت آبادان را داشتم 
و با توجه به تعطیلی لیــگ برای بازی های 
تیم ملی، باشــگاه نفت آبادان ۷۰ روز وقت 
داشت و می توانستند تیم ببندند پس برای 
مردم داســتان درست نکنند و مردم را گول 
نزنند. مردم خوزستان ساده هستند ولی آنها 
را طور دیگری نبینند. باز هم تاکید می کنم 
لطفاً عوام فریبی نکنید.سرمربی تیم فوتبال 
فولاد خوزستان در پاســخ به این سوال که 
یک کارشــناس عنوان کــرده صنعت نفت 
آبادان رفاقتی بسته شــده بود، عنوان کرد: 
هر سرمربی وقتی می خواهد تیمی را ببندد 
خودش می داند باید چگونه تیم ببندد. همه 
دنیا من را می شناسند و همه دنیا هم کمالوند 

را می شناسند.

ویسی: دو بار فولاد بیمار را به من دادند

سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان بعد از شکست تیمش برابر 
پرســپولیس گفت: بازیکنان من بازی خوبــی ارائه ندادند و 

کیفیت بازی هم خوب نبود.
به گزارش ایسنا، فراز کمالوند در نشست خبری بعد از شکست 
مقابل پرسپولیس، اظهار کرد: با توجه به بخشنامه فدراسیون 
که ما را از مطرح کردن یکســری مسائل محدود کرده است، 
نمی توانیم صحبت کنیم و درباره داوری صحبت نمی کنیم اما 
اگر اتفاقی می افتد که یک تیم متضرر می شود فدراسیون و 
کمیته داوران پاسخگو باشند و ما به هیچ کسی هم اعتراضی 
نداریم.وی ادامه داد: در گل اول پرسپولیس صحنه ای اتفاق 
افتاد و اعتراضی هم نداریم و اعتراضمان از راه عادلانه و مطلوب 
فدراســیون با نامه نگاری است ولی وقتی مقابل پرسپولیس 
بــا این بازیکنان توانمند با یک گل عقب می افتی، مجبوری 
سازمان بازی را تغییر دهی و جلو بکشی و بعد هم با بهترین 

بازیکنان آسیا مواجه می شوی.سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان 
گفت: بازیکنان من بازی خوبــی ارائه ندادند و کیفیت بازی 
هم خوب نبود. البته تیم ما یک اشــکال ویژه دارد و آن است 
کــه تعدادی از بازیکنانم می دانند که چه قوی و چه ضعیف 
بازی کنند، جایگزین ندارند. مربی ای نیستم که باخت را گردن 
کسی بیندازم و خودم به گردن می گیرم. سپاهان را بردیم و 

نگفتم من بودم اما باخت را به گردن می گیرم.
او عنوان کرد: وقتی پیام پارسا ضعیف بازی می کند و دو گل بد 
دریافت می کند ما باید چه کار کنیم. پناهی سه بازی متوالی 
اســت که اشتباه می کند، چاره چیســت؟ البته اصلا ناامید 
نیســتم و از فردا مجددا فشرده به کار می چسبیم و تا سوت 
آخرین بازی با انگیزه کار می کنیم. بعد از بازی با تراکتورهای 

حرف های زیادی برای گفتن دارم.
کمالوند بیان کرد: همه اخلاق من را می شناسند و حرفم را 
می زنم. شش بازی دیگر داریم و هر حرفی بزنم تنش بیشتری 
وارد تیم می شود.ســرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان 
گفت: دلم نه برای بازیکنان و نه برای خودم نمی سوزد. خاک 
عالم بر سر ما با این فوتبالی که بازی می کنیم! خاک عالم بر 
ســر ما که برای مردم آبادان این طور فوتبال بازی می کنیم. 
من شرمنده مردم هســتم.او ادامه داد: الان نمی توان کاری 
کرد و فقط باید هر طور شــده شــش بازی باقی مانده را به 
پایان برسانیم و به خدا توکل کنیم. امشب با پرسپولیس جنگ 
نابرابر داشتیم اما امکان دارد در بازی با شمس آذر، گل گهر 
و تراکتور وضعیت بهتر شود. همه با هم فقط یک راه داریم و 

فقط باید بجنگیم. من تا آخرین لحظه می جنگم. واقعا خدا 
کند تا بازی آخر سالم بمانم. البته پا پس نمی کشم و با تمام 
توان تلاش می کنم. از طرف همه از مردم عذرخواهی می کنم 
و باز هم می گویم خاک عالم بر سر ما که این گونه در زمین 
خودمان بازی را واگذار می کنیم.کمالوند در پاسخ به این سوال 
که از طرف آقای ویسی هم عذرخواهی می کنید؟ گفت: من 
دوستان دیگری را نام نمی برم چون حرف که می زنم دوستان 

بلافاصله جواب دیگری می دهند.
وی عنــوان کرد: درباره داوری حرف نمی زنم که محرومیتی 
در بر نداشته باشد اما خواهش می کنم خودشان صحنه ها را 
ببینند و اتفاقی به ضرر ما افتاده سریعا واکنش نشان دهند. البته 
با توجه به این که نمی توانیم درباره هر موضوعی در کنفرانس 
ها حرف بزنیم، چرا کنفرانس برگزار می کنند؟سرمربی تیم 
فوتبال صنعت نفت آبادان در پاسخ به این سوال که با توجه به 
زمان زیاد تا بازی با گل گهر، تمرینات تعطیل می شود؟ گفت: 
اصلا. اگر می خواهید برای بازیکنان جشن تولد هم بگیریم؟ از 
فردا صبح و عصر تمرین می کنیم. نمی شود که هوادار با چشم 
گریان برود و بعد به بازیکن ما بر نخورد.او خاطر نشان کرد: من 
از روز اول گفتم آمده ام که بمانم و بنای رفتن ندارم. هنوز برای 
بقای تیم در لیگ برتر ناامید نیستم.به گزارش ایسنا خبرنگاران 
نشست خبری اوسمار، سرمربی پرسپولیس را به دلیل اینکه او 
روز گذشته در نشست خبری پیش از این دیدار شرکت نکرده 

بود، تحریم کردند.

کمالوند: باخت مقابل پرسپولیس را گردن می گیرم/ خاک عالم بر سر ما!

اگر به دنبال مدال المپیک هستید کسب سهمیه برایتان راحت تر است
رییس فدراسیون کشتی با نمایندگان کشورمان در رقابت های کسب سهمیه المپیک در کشور قرقیزستان به صورت تصویری صحبت کرد.به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از روابط عمومی فدراسیون کشتی،  
علیرضا دبیر که با توجه به لغو پروازها، سفرش به قرقیزستان به تعویق افتاده است، در تماس تصویری،  صحبت هایی را با ۳ آزادکار و ۲ فرنگی کار کشورمان شرکت کننده در رقابت های گزینشی المپیک در 
قرقیزستان داشت.رییس فدراسیون کشتی در گفت و گویی مفصل خطاب به نمایندگان کشورمان گفت: اگر به دنبال کسب مدال در المپیک هستید، پس کسب سهمیه باید برایتان راحت تر باشد. هرکدام 
شما یک سردار برای ایران و نماینده ۸۵ میلیون مردم عزیز کشورمان هستید و نگاه مردم به افتخارآفرینی شما در این مسابقات است.وی تصریح کرد: ما با دعای خیر مردم و تشویق آن ها روحیه می گیریم، 

دبیر صفحه: بیژن خدادادوندشما هم باید با بالا بردن پرچم ایران اسلامی به مردم روحیه دهید و آن ها را خوشحال کنید.


